Amjad Royal Suite Jeddah

Special Discount

- Please see rates below
- Terms & conditions apply



Valid until: 31/12/21

الغرفة	وصف الغرفة Specifications		غرفة فقط Room Only		غرفة مع الافطار Room with Breakfast	
Category			شخص Single	شخصین Double	شخص S ingle	شخصین Double
غرفة سوبيريور Superior Room	1 Bedroom / Studio	غرفة نوم / استديو	SAR	315	SAR 350	SAR 395
غرفة ملكيــة Royal Room	1 Bedroom / Studio	1 غرفة نوم / استديو	SAR 315		SAR 350	SAR 395
جنـاح تنفيـذي Executive Suite	1 Bedroom + 1 Living room	1 غرفة نوم + 1 غرفة معيشة	SAR 450		SAR 495	SAR 540
جنـاح أميــري Princely Suite	2 Bedrooms + 1 Living room	2 غرفة نوم + 1 غرفة معيشة	SAR 900		SAR 1080	
جناح رئاسي Presidential Suite	3 Bedrooms + 1 Living room + maid room	3 غرف نوم + 1 غرفة معيشة + غرفة للخادمة	SAR 1050		SAR 1320	

	100111			
Notes: • Above rates are Subject to % I • Above rates are confidential a • Buffet breakfast serving at the • Buffet breakfast inclusive for P Suite is for 5 persons.	nd valid until 31 Dece Hotel Main Restaura	ember 2021. nt.	ىتى 31 دىسمب ر 2021. ي.	ملاحظات: • تخضع الأسعار المذكورة أعلاه لضريبة البلدية بنسبة 2.5٪. • الأسعار المذكورة أعلاه سرية وصالحة و بوفيه إفطار يقدم في مطعم الفندق الرئيس • بوفيه الإفطار شامل لجناح اميري لـ 3 أش
Privileges: Free usage of high-speed WIF Complimentary daily newspap Complimentary fruit basket up Free access and usage of our	er in the rooms. oon arrival.	·		الامتيازات: • استخدام مجاني لإنترنت WIFI عالي السر • صحيفة يومية مجانية في الغرف. • سلة فواكه مجانية عند الوصول. • الدخول والاستخدام المجاني لمرافق النادة

جتماعات Meeting	للشخص الواحد Rate per person	
Meeting I Coffee Break w/ Lunch or Dinner	الاجتماع استراحة قهوة مع غداء أو عشاء	SAR IIO
Meeting 2 Coffee Break w/ Lunch or Dinner	اجتماع 2 استراحة قهوة مع غداء أو عشاء	SAR 125
Meeting w/ Welcoming drink and Dinner	الاجتماع مع مشروب ترحيبي وعشاء	SAR 100

The Amjad Royal Suite Hotel Jeddah offers 7 meeting rooms in varied

sizes that have state-of-the-art audio-visual equipment. 2 of the

meeting rooms can be combined for more space if needed.

سعر خطة الوجبات Rate per Meal Plan person Breakfast Buffet only بوفيه الافطار **SAR 50 Business Lunch or SAR 100** غداء عمل أو بوفيه عشاء Dinner Buffet only Lunch Box (as per صندوق غداء (حسب SAR 30 – 85 القائمة) Menu) Wedding Buffet Menu بوفيه الزفاف القائمة الاولى **SAR 175** بنسبة 25٪ خصم One with 25 %

يوفر فندق أمجاد للأجنحة الملكية جدة 7 غرف اجتماعات بأحجام مختلفة مزودة بأحدث

المعدات السمعية والبصرية. يمكن الجمع بين غرفتين من غرف الاجتماعات لتوفير

Café Le Royal

 If meetings and events require accommodation, the rate quoted for rooms shall be subject to %15 VAT and %2.5 municipality fees, as well as any other fees/tax that the government might impose in the future.

كافيه لو رويال

SAR 49

The above rate is subject to %15 VAT

Conference and Meeting Facilities:

• The above-mentioned meeting packages is based on a minimum guarantee of 15 persons. Less than that, there will be additional charge of meeting room rental starting from SAR 1,000 up to SAR 5,000 based on the meeting room capacity and additional charges maybe added if the guest is selecting a specific room regardless the number of delegates, As for concerning Lunch & Breakfast Box for outside catering minimum is 30 Persons.

Accommodation Services' Terms and Conditions: This Preferred Corporate Rate is subject to change during the current year and based on the company production.

Payments and Credit Conditions

- Guests should settle all charges upon check out thru direct cash or credit card. Major credit cards are accepted.
- The hotel shall review company credentials and reserves the right to accept or reject credit facilities at any stage during agreement period. International credit facility is not available.

Reservation Procedure

- The HOTEL shall provide the COMPANY and the Guest with a confirmation number for every reservation, provided that the required room(s) is/are available for the requested period.
- All non-guaranteed reservations are kept till 16:00 Hrs. local time on the day of arrival.
- Check in time is 14:00 Hrs. and latest check-out time is 12:00 Hrs. local time.
- Early check-in is subject to availability with an additional charge of half night, Late check-out is subject to availability with an additional charge of half night till 18:00 Hrs local time.
- •The HOTEL's general terms and conditions for hotel services apply, unless set out otherwise herein; payment of rendered services shall be made by the Guest upon check out, unless stated differently at the time of booking and confirmed by the HOTEL.

- · إذا كانتُ الاجتماعات والمناسبات تتطلب الإقامة ، فإن السعر المحدد للغرف سيخضع لـ 15٪ ضريبة القيمة المضافة و 2.5٪ رسوم البلدية ، بالإضافة إلى أي رسوم / ضرائب أخرى قد تفرضها الحكومة في المستقبل.
 - •الاسعار اعلاه تخضع لضريبة القيمة المضافة 15 ٪

مرافق المؤتمرات والاجتماعات:

مساحة أكبر إذا لزم الأمر.

• تستند حزم الاجتماعات المذكورة أعلاه إلى حد أدنى من الضمان يبلغ 15 شخصًا. أقل من ذلك ، ستكون هناك رسوم إضافية لاستئجار غرفة اجتماعات تبدأ من 1000 ريال سعودي وحتى 5000 ريال سعودي بناءً على سعة غرفة الاجتماعات وقد يتم إضافة رسوم إضافية إذا كان الضيف يختار غرفة معينة بغض النظر عن عدد المندوبين ، أما بالنسبة لصندوق الغداء والإفطار للطعام الخارجي بحد أدنى 30 شخصًا.

<u>شروط وأحكام خدمات الإقامة:</u> يخضع سعر الشركات المفضل هذا للتغيب

خلال العام الحالي ويعتمد على إنتاج الشركة.

1. المدفوعات وشروط الائتمان

- يجب على الضيوف تسوية جميع الرسوم عند تسجيل المغادرة من خلال النقد المباشر أو بطاقة الائتمان. يتم قبول جميع بطاقات الائتمان الرئيسية.
- ، على الفندق مراجعة أورآق اعتماد الشركة ويحتفظ بالحق فى قبول أو رفض التسهيلات الائتمانية في أي مرحلة خلال فترة الاتفاقية. تسهيلات الائتمان الدولية غير متوفرة.

2. إجراء الحجز

- يجب على الفندق تزويد الشركة والضيف برقم تأكيد لكل حجز ، بشرط أن تكون الغرفة (الغرف) المطلوبة مناحة / مناحة للفترة المطلوبة.
- يتم الاحتفاظ بجميع الحجوزات غير المضمونة حتى الساعة 4 مساءً. بالتوقيت المحلي في يوم الوصول.
- وقت تسجيل الوصول هو 14:00 ساعة. وآخر موعد لتسجيل المغادرة هو الساعة 12
- يخضع تسجيل الوصول المبكر للتوافر مقابل رسم إضافي نصف ليلة ، ويخضع تسجيل المغادرة المتأخر للتوافر مقابل رسم إضافي لمدة نصف ليلة حتى الساعة 18:00 بالتوقيت المحلي.
- تطبق الشروطُ والأحكام العامة الخاصة بالفندق لخدمات الفندق ، ما لم يُنص على خلاف ذلك في هذه الوثيقة ؛ يقوم الضيف بدفع الخدمات المقدمة عند تسجيل المغادرة ، ما لم يُذكر بشكل مختلف في وقت الحجز وأكده الفندق.

فندق أمجاد الأجنحة الملكية

طريق المدينة-ص.ب ١١٧١٨ جدة ٢١٤٦٣ - المملكة العربية السعودية هاتف ۹٦٦١٢٢٦٣٢٢٢٠٠٠ - فاکس ۲۲۲۳۳۲۲۲۱۶۴ +

Amjad Royal Suite Hotel

Madina Road- P.O.Box ۱۱۷۱۸ Jeddah ۲۱٤٦٣- Kingdom of Saudi Arabia $Tel: \P$